نورة طاع اللہ

نوره طاع الله

نوع العمل: كتاب ثقافي

الكاتب :نوره طاع الله

تصميم الغلاف : وفاء عبد القادر

تعبئة وتنسيق: جيهان سمير

هذا العمل تم تحت إشراف فريق

كيان اللارواية للنشر الإلكتروني

لينك الجروب

جروب اللارواية

لينك البيدج

اللارواية للنشر الإلكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة حق المؤلف

ما تحليم به لين يكون سوى بمحاولة ومحاولات والمحاولية الناجحية هي من تنقلك من عالم الى عالم ومن وضع الى وضع يهديك الراحة والطمأنينة

من حاول بالأمس ولم ينجح فليحاول بالغد في الحال لينجح النجاح المنتظر طويلا

He who tried yesterday and did not succeed, should try tomorrow immediately to achieve the long-awaited success.

\*\*\*

لیس کل محاول ناجح ..

Not every attempt is successful.

المحاولات الناجحة قادمة من محاولات فاشلة ..

Successful attempts come from failed attempts.

\*\*\*

فشل مرة محاولة مرة ثانية ..

Failed once, try again...

المحاولات الناجحة ليست في عدد المحاولات وانما من أمن بنفسه وقدراته وحاول سينجح لا محالة

Successful attempts are not in the number of attempts, but rather in those who believe in themselves and their abilities and try, they will inevitably succeed.

\*\*\*

ان المحاولات الناجحة جالبة للنجاح Successful attempts bring success.

أن معنى المحاولات الناجحة ليست في النها استحوذت على النجاح في الأخير وانما كانت ضمن المستوى المطلوب الذي يؤهل تلك المحاولة والمحاولات الى نجاح.

The meaning of successful attempts is not that they were ultimately successful, but rather that they were within the required level that qualifies that attempt or attempts to be successful.

قد تحساول وتبذل قصسارى جهدك وأنست تحساول وفي الأخير لن يكون حليفك النجاح والتتويج بالنجاح ...

You may try and do your best while trying and in the end you will not be successful and crowned with success.

\*\*\*

أنت ناجح في أنك أوصلت المحاولة الى المنصة الشرفية

You are successful in bringing the attempt to the honorary platform.

يكفي أنك سيعيت واجتهدت في انجاح المحاولة التي غالبا لا تقاس بالنتيجة وانما بمدى الوصول الى الشرف الذي يجعل محاولتك في الاطار الناجح بعيدا عن النجاح المعروف في النهاية

It is enough that you sought and worked hard to make the attempt successful, which is often not measured by the result, but rather by the extent of reaching the honor that makes your attempt within the successful framework, far from the known success in the end.

ان المحاولة لتنجح تحتاج لاستغلال قدراتك وامكانياتك ان لم يكن جميعها بعضها أو أغلبها لانجاح المحاولة النجاح المرضي الشرفي على الأقل

To try to succeed, you need to exploit your abilities and capabilities, if not all of them, then some or most of them, to make the attempt a satisfactory and honorable success at least.

حاول المحاولة التي تضع محاولاتنا ضمن المحاولات الناجحة رغم عدم الانضمام ضمن قائمة النجاح في نهاية المطاف والمحاولة.

Try the attempt that puts our attempts among the successful attempts despite not being included in the list of success in the end and the attempt.

لا تركيز على النتيجة قيدر تركيزك واهتمامك على ما تطلبه المحاولة لتجلب اليك المراد أو تقربك منه

Do not focus on the result as much as you focus and care on what the attempt requires to bring you what you want or bring you closer to it

قربك من هدفك وما تريد في حد ذاته نجاح من محاولة ناجحة قد أهدت اليك الوصول للهدف قبل تحقيقه

Your closeness to your goal and what you want is in itself a success from a successful attempt that has given you access to the goal before achieving it

\*\*\*

أحلامك لولا محاولة ومحاولات لن تتحقق ولن تكون

Your dreams will not come true without trying and trying

كل واحد منا له حلم قد رسم خريطته ليتحول ذلك الحلم الى حقيقة ملموسة حاضرة على أرض الواقع ..

Each one of us has a dream that he has drawn a map of to turn that dream into a tangible reality present on the ground.

لتحقق حلمك لا بد أن تبذل كل الطاقات والقدرات وتسخير جميع الامكانيات لتضع الحلم بأرضه المناسبة على الهيئة والشكل المناسب

To achieve your dream, you must exert all your energies and capabilities and harness all your potential to put the dream on its appropriate ground in the appropriate form and shape.

حاول وحاول وحاول ولا تكتفي بمحاولة واحدة أو ثانية أو ثالثة فهناك بعض الأحسلام والأمنيات والرغبات والأهداف والأمور التي تحتاج الى محاولات عدة

Try, try, try, and don't be satisfied with one, second, or third attempt, as there are some dreams, wishes, desires, goals, and things that require several attempts.

المحاولة الناجحة ليس بالضرورة أن تكون أول مرة واحدة أو تقييدها بعدة محاولات معينة فدع الأمر يأخذ محاولات المطاوبة ليتحقق

A successful attempt does not necessarily have to be the first time or limited to a specific number of attempts. Let the matter take the required attempts to be achieved.

حساول فلسن تخسسر شسيء والمحساول لسن يخسسر فهسو مسع بدايسة المحاولسة يجسرب والتجربة كالمحاولة اما تنجح اما تفشل ...

Try, you will not lose anything, and the one who tries will not lose, because at the beginning of the attempt he is experimenting, and experimenting is like trying, either you succeed or you fail.

حاول دون التفكير في النتيجة ودع غايتك المحاولة والسعي للوصول

Try without thinking about the result and let your goal be to try and strive to achieve it

\*\*\*

أنت واصل بلا شك متى وثقت بنفسك واجتهدت وقدمت كل ما بوسعك

You will undoubtedly continue as long as you trust yourself, work hard and give your all.

المحاولة تنجح بك وقد تفشل لظروف منعت من نجاحها ..

The attempt may succeed or fail due to circumstances that prevent it from succeeding.

\*\*\*

كل ساعي ناجح وكل ناجح قد سعى وعمل وسهر

Every successful seeker, every successful person has sought, worked and stayed up late

حاول لكي لا تندم فالمحاولة فرصة من الفرص التي لا بد أن تستغل ولا نسمح لها بالضياع والرحيل دون أخذ النصيب منها

Try not to regret it, because trying is an opportunity that must be exploited and we must not allow it to be lost and go away without taking part in it.

الناجح رغم نجاحه هو يصاول لينجح فوق نجاحه

A successful person, despite his success, tries to succeed on top of his success.

الفاشل يحاول لا لأنه فاشل فقط ويريد النجاح وانما ليثبت لنفسه أنه قام بكل ما بوسعه لانجاح المحاولة وتقديم الأفضل عند كل محاولة وأن الفشل خارج عن ارادته فهو لم يبخل ولم يتكاسل

The failure tries not only because he is a failure and wants to succeed, but also to prove to himself that he did everything in his power to make the attempt a success and to offer the best in every attempt, and that failure is beyond his control. He did not skimp or be lazy.

ان المحساولات الناجحسة لهسا أصسحابها وناسها الذين يجعلون من المحاولة ناجحة عن طريق طريقتهم ووسائلهم الخاصة

Successful attempts have their owners and people who make the attempt successful through their own methods and means.

\*\*\*

حاول بثقة لتنجح ولتحصل على المراد.

Try with confidence to succeed and get what you want.

حساول بالاجتهاد الايمان واليقين أنك ستصل

Try hard, believe and be certain that you will succeed.

\*\*\*

سيكون بين أيديك الذي من أجله أنت تحاول وتحاول جاهدا مطيعا ..

You will have in your hands what you are trying and trying hard for obediently.

حساول لأنسه لا بسد أن تحساول المحاولة المحاولة واحدة قوية الجامعة لمحاولات في محاولة واحدة قوية بامكانيات كبيرة كما هو مطلوب وأزيد من ذلك بكثير

Try because you must try, the comprehensive attempt of attempts in one strong attempt with great capabilities as required and much more than that.

اذن متى حاولت باتقان وباصرار وبحب للله للله الله عديد الله تضطر الله عديد المحاولة عديد المحرات ليستجيب ما تسعى وتصبوا اليه فهي تلك المحاولة الأولى ويكفي

So when you try with skill, insistence and love, you will not have to try again many times for what you seek and aspire to be met, because that is the first attempt and that is enough.